
1 
 

 
Zápisnica č. 4/2022 zo zasadnutia  

komisie školstva  a kultúry  
zo dňa 13. 09. 2022  
od 14.00 – 16.40 h 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny z počtu 8 členov bolo prítomných 5 členov.  
Prítomní:   Neprítomní:    Hostia: 
Lukáčová Barbora, Mgr.  Hricková Lenka, Mgr.  Páleníková Mariana, Ing., prednostka 
Jégh Izabella       Zaťko Roman, Mgr., vedúci odd. strateg., invest.a VO 
Pavol Kubiš       Prekopová Beata, Mgr. odd.kultúry   
Vereš Boris       
Stanislav Koiš         
Heldová Alena, RNDr. 
Horváthová Iveta, Mgr. od bodu č.2 
 
  
PROGRAM ROKOVANIA: 
Materiál určený na rokovanie: 
Miestnej rady:  19.09. 2022 
Miestneho zastupiteľstva dňa:  27.09. 2022 
 
 
Program komisie:  
 

1. Otvorenie komisie 
2. Informácia o stave prípravy projektu ZŠ Bieloruská 
3. Informácia o stave projektu(zdrojovosť) MŠ Latorická 
4. NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava–Podunajské Biskupice č. 

.../2022 zo dňa .. o umiestňovaní volebných plagátov a iných nosičov informácií na verejných 
priestranstvách v mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice 
https://www.biskupice.sk/zverejnovanie/vzn-a-navrhy-vzn-1/navrhy-vzn/  

5. NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení VZN č.4/2017 o spôsobe núdzového 
zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na 
území Mestskej časti Bratislava – Podunajské Biskupice účinnosť 1.11.2017 
https://www.biskupice.sk/zverejnovanie/vzn-a-navrhy-vzn-1/navrhy-vzn/ 

6. Predĺženie autobusovej linky č. 67 do oblasti Podunajskej brány – návrh na spolufinancovanie 
výkonov zo strany MČ. 

7. IS o plnení rozpočtu. 
8. IS návrh na zmenu rozpočtu – Biskupické noviny. 
9. Rôzne 
 

 
K bodu 1 
Otvorenie komisie. 
Podpredsedníčka  komisie  privítala členov komisie a otvorila zasadnutie komisie. Podľa prezenčnej listiny 
sa zúčastnilo komisie 6  členov a od bodu č. 2 sa zúčastnilo 7 členov komisie z celkového počtu 8 členov. 
Komisia bola uznášania schopná. Členovia komisie školstva  a kultúry  schválili poradie navrhovaných 
materiálov na rokovanie komisie. Členovia komisie odsúhlasili program komisie ŠaK ako celok, 
v horeuvedenom poradí. 
 

Prítomní: Za:     Proti: Zdržali sa: 
6 6 0 0 

https://www.biskupice.sk/zverejnovanie/vzn-a-navrhy-vzn-1/navrhy-vzn/
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K bodu 2 
Informácia o stave prípravy projektu ZŠ Bieloruská 
Mgr. Zaťko, Oddelenie strategického rozvoja, investičné a VO informoval o stave projektu. 

K bodu 3 
Informácia o stave projektu (zdrojivosť) MŠ Latorická, zaujímali sa o možnostiach presťahovania knižnice 
z budovy na Latorickej ulici č.4. 
Informácia od p. poslankyne Lukáčovej: Na Korytnickej ulici sa nachádza nevyužitý objekt, Magistrát hl.m. 
SR,  by ocenil informáciu,príp. návrh ako by vedela mestská časť využiť tento objekt. Návrh komisie – 
mestská časť sa skontaktuje s magistrátom ohľadom využitia tejto budovy a bude o tom informovať miestne 
zastupiteľstvo. 

K bodu 4 
NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava–Podunajské Biskupice č. .../2022 zo 
dňa .. o umiestňovaní volebných plagátov a iných nosičov informácií na verejných priestranstvách v 
mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice https://www.biskupice.sk/zverejnovanie/vzn-a-navrhy-vzn-
1/navrhy-vzn/  
 

Uznesenie: Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu  súhlasí s návrhom VZN a odporúča miestnemu 
zastupiteľstvu prerokovať a schváliť návrh VZN. 

 
Prítomní: Za: Zdržali sa: Nehlasovali: 

7 7 0 0 
 
K bodu 5 
NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení VZN č.4/2017 o spôsobe núdzového 
zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území 
Mestskej časti Bratislava – Podunajské Biskupice účinnosť 1.11.2017 
https://www.biskupice.sk/zverejnovanie/vzn-a-navrhy-vzn-1/navrhy-vzn/ 
Komisia odporúča doplniť do dôvodovej správy doplniť pôvodný text z VZN č. 4/2017, tak, aby VZN č. ... 
/2022, ktorým sa mení a dopĺňa  VZN č. 4/2017 bolo zreteľné pre hlasovanie. 

Uznesenie:  Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu  súhlasí s návrhom VZN a odporúča miestnemu 
zastupiteľstvu prerokovať a schváliť návrh VZN po zapracovaní pripomienky. 

 
Prítomní: Za: Zdržali sa: Nehlasovali: 

7 7 0 0 
 
K bodu 6 
Predĺženie autobusovej linky č. 67 do oblasti Podunajskej brány – návrh na spolufinancovanie výkonov zo 
strany MČ. Komisia berie materiál na vedomie, nemá pripomienky k materiálu, ale z dôvodu, aby sa vyhlo 
procesnému pochybeniu, komisia žiada o vysvetlenie, z akého dôvodu bol materiál predložený, pretože  
hlasovanie poslancov k záverom tohto  materiálu už prebehlo. 
 
Uznesenie:  Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu  berie materiál na vedomie. 
 

Prítomní: Za: Zdržali sa: Nehlasovali: 
7 7 0 0 

https://www.biskupice.sk/zverejnovanie/vzn-a-navrhy-vzn-1/navrhy-vzn/
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K bodu 7 
IS o plnení rozpočtu. 
 
Komisia žiada, aby pri predložených ekonomických materiáloch bol prítomný spracovateľ. 

Mgr. Prekopová, vedúca kultúry, informovala poslancov o dôvode rozpočtového opatrenia – navýšenie FP 
pre tlač a grafické spracovanie novín, dôvodom je nová zmluva s dodávateľom, na základe VO (cena 
tlačovín vzrástla úmerne k zvyšujúcim sa cenám papiera). 

Členovia komisie vyjadrili nespokojnosť s použitím FP z darov na kultúrne podujatia, nemohli zasiahnuť do 
účelu použitia FP z darov, rovnako ako do plánu kultúrnych podujatí. 

Uznesenie:  Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu  berie materiál na vedomie. 
 

Prítomní: Za: Zdržali sa: Nehlasovali: 
7 7 0 0 

 

 
K bodu 8 
IS návrh na zmenu rozpočtu – Biskupické noviny. 
 
K bodu 9 
Rôzne: 

p. poslanec Veres sa informoval ako v školách funguje triedny fond a príspevky ZRPŠ. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Barbora Lukáčová, podpredsedníčka komisie ŠaK: 
Zapísala:  
PaedDr. B. Biksadská, vedúca  oddelenia  školstva 
13.09. 2022 
 


